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BALHÁSI ZALÁN 
HAVI BESZÁMOLÓ 

a 2019. 10 1. és 2019. 10 31. között végzett tevékenységéről 

ÁLTALÁNOS HK-S TEENDŐK 

 
 

 Részt vettem: 

 4 HK ülésen a(z) 6-ből (ebből 0 rendkívüli). 

 Kari Tanácson 

 2 db Tanulmányi Munkacsoport ülésen 

 2 db IMSc workshopon 

 Tanulmányi ügyeletet tartottam 3 alkalommal 

 Válaszoltam hallgatói kérdésekre levelezőlistákon 4 alkalommal, illetve kb. 5-6 alkalommal 

személyesen és egyéb fórumokon. 

POSZTTAL KAPCSOLATOS TEENDŐK 

 
 

 2 db Tanulmányi Munkacsoport ülést tartottam 

 Részt vettem 5 db kérvénybíráláson 

 A TMCS-nek beszámoltam a kari vezetéssel történő egyeztetésekről minden héten 

 Egyeztettem: 

 Sujbert Lászlóval: 

 Az IMSc ösztöndíjak megreformálásának hallgatók (és HK) által képviselt 

álláspontjáról több ízben 

 A Mintatanterv-felülvizsgálat állásáról, az előzetes tervekről a témában 

 A demonstrátorok fizetésének elveiről, jövőbeli lehetőségeiről 

 A tanulmányi ösztöndíjak speciális osztásának kari vezetési elfogadásáról 

 Az önköltség csökkentési tervezet elfogadásáról 

 Az ösztöndíjak kifizetését illetően 

 A tantárgyakhoz tartozó jegyzetekről, azok helyzetének potenciális javításáról 

 Az MSc tömbösítés lehetséges kimeneteléről, a projekt ütmezéséről 

 Nagy Mátéval: 

 Demonstrátori viszonyok és a korábbi KBME pályázatok 

összeegyeztethetőségéről 

 Az MSc tömbösítés eredményeinek határidejével kapcsolatban 

 Borsos Dániellel: 
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 A HK kari vezetéshez fűződő viszonyáról 

 Tanácsadókkal: 

 A TMCS teremigényét illetően 

 Csábi Eszterrel: 

 Németes hallgató ösztöndíjának ügyével kapcsolatban 

 Ösztöndíj elleni felszólalással kapcsolatos kérvények kapcsán 

 A záróvizsga-felvételi tájékoztatót illetően 

 Tevesz Gáborral: 

 Az Elektrotechnika pótzh problémáit illetően 

 A záróvizsga-felvételi tájékoztatóval kapcsolatban 

 Makara Árpáddal: 

 A Villamosmérnöki szakbizottsági ülésen történtekről 

 Az osztályzás pontos módjának szabályairól, és ennek feltüntetési 

kötelezettségeiről 

 Hargitai Tamással: 

 A Mérnökinformatikus szakbizottsági ülésen történtekről 

 Joós Nikivel: 

 A Gazdaságinformatikus szakbizottságon történtekről 

 Zelenyanszki Dorkával: 

 Az Adatbázisok tárgy értékelésével kapcsolatban 

 Kovács Balázzsal: 

 A Monos Emil ösztöndíj tervezete kapcsán 

TANULMÁNYI MUNKACSOPORTBAN ELVÉGZETT FELADATOK 

 
 

 2 db IMSc workshopot tartottam 

 Mintatanterv-felülvizsgálat: 

 Szorgalmaztam, hogy a munkacsoport a tárgyak eredményeinek vitás pontjait átnézze 

 A 4. infós félévet kifogástalanul elkészítettem 

 BMEGT20V100 IMSc pontjainak problémáját kezeltem 

 IMSc ösztöndíj: 

 Egyeztettem a TMCS-vel a HK stratégiájának és ütemtervének megvalósításáról a témában 

 Hallgatói form: 

 Elkészítettem egy hallgatók véleményét felmérő formot 

 A formot megfelelő utánajárások után az IMSc-s hallgatónak kiküldtem 

 Az eredményeket a Munkacsoport számára feldolgoztam, megkönnyítendő azok 

megítélését 

 2 workshop a témában: 
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 Az első workshopon a HK véleményének kialakításában segédkeztem, külsős 

IMSc-st hívtam meg 

 A végső kivonatot én készítettem el és küldtem tovább a kari vezetésnek 

 A második workshopon a következő javaslat továbbí finomításán ötleteltem 

 Az új eredményeket összeszedtem és megfelelő formában továbbítottam a 

vezetésnek 

 Demonstrátorok helyzete 

 Az általunk hozzáférhető adatok alapján tájékoztattam a kari vezetőséget a potenciális 

visszaélésekről 

 2020-as felvételi törvényi módosulásaival foglalkoztam, a Képviseletet a fejleményekről a 

későbbi pontos tájékoztatás jegyében informáltam 

 A vizsgarendet véleményeztem, a Munkacsoport véleményét a vezetésnek továbbítottam 

 Monos Emil ösztöndíjtervezetet véleményeztem, az eredményt továbbítottam Kovács Balázsnak 

PR MUNKACSOPORTBAN ELVÉGZETT FELADATOK 

 
 

 Szorgalmaztam a liftközi plakát lecserélését 

 vik.hk oldal beszámolók részének aktualizálását sikeresen szorgalmaztam 

 Az IMSc workshop eredményének publikálásának igényével foglalkoztam 

A HÓNAPRA KAPOTT JUTALMAZÁS ÖSSZEGE: 58000 FT 


